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Prezydent Miasta Gliwice 

ZAPYTANIE 

W ostatnich dniach ,, do skrytek radnych trafiło pismo (w 
załączniku*), które wzbudziło nasze zaniepokojenie. Pismo 
podpisane jest „Pracownicy PZO" i ze zrozumiałych względów 
zapewne nie widnieją tam podpisy poszczególnych pracowników 
(bojaźń o zachowanie pracy). Nie mniej jednak szczegółowość pisma 
nie pozostawia złudzeń, że napisali je pracownicy PZO. 

Co budzi nasze zaniepokojenie? Ciężkie zarzuty przedstawione w 
piśmie dot. nieodpowiedniego zachowania nowego Prezesa Zarządu 
Spółki - używanie wulgaryzmów, stosowanie mobbingu, groźby. 

Zdajemy sobie sprawę, że ma Pani prawo do dobrania sobie 
współpracowników - ale czy nie budzi to Pani wątpliwości, że po 
wyborach samorządowych w naszym mieście zostały wymienione 
zarządy w 4 spółkach z udziałem Miasta Gliwice (5 czeka na wybór 
Prezesa Zarządu) i tylko z tej spółki dochodzą niepokojące sygnały? 

W związku z powyższym zapytujemy: 

1. W jakim trybie dokonała Pani wyboru Pana Sławomira Pelec
na Prezesa Zarządu? Czy był przeprowadzony konkurs? Jeżeli
tak - ilu zgłosiło się kandydatów i dlaczego. ,z.ostał wybrany
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obecny Prezes Zarządu? Jeżeli nie było konkursu - dlaczego
tak się stało?

2. Czy prawdą jest, że obecny Prezes Zarządu PZO nie posiada
żadnego doświadczenia w kierowaniu podmiotami z sektora,
w którym działa PZO?



* Wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych zgodnie z wymaganiami art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do 
informacji publicznej oraz art. 5 ust. 1 lit. f) Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony 
osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE. 
Osoba dokonująca wyłączenia Anna Ciekańska (Biuro Rady Miasta)




